

# Face Austin

RESTAURANT  
MENU



## Culinary Delicacies to Share *Délices Gastronomiques À Partager*

---

- Traditionally Marinated Fillet In House Olive Oil **15,00€**  
*Échine de Porc en Pot Marinée À L'huile D'olive Cortijo Abades*  
Traces:    
- Sunny-side Up Eggs With Iberian Secreto Pork (Skirt Steak) and Pedro Ximénez Reduction **16,00€**  
*Oufs Cassés avec du Secret de Porc Ibérique et Réduction Au Pedro Ximénez*  
 
- Spicy Langoustines with Piquillo Red Peppers and Garlic Sauce **18,00€**  
*Grosses Crevettes Piquantes Aux Poivrons Piquillo Et À La Sauce*  
 

## Cold Starters *Entrées Froides*

---

- Codfish Bites in Olive Oil with Salmorejo and Glazed Bread **8,50€**  
*Émietée de Morue à L'huile D'olive avec du Salmorejo et du Pain*  
  Traces:  
- Red Belgian Endives With Salmon And Blue Cheese **16,00€**  
*Fleur D'endive Pourpre au Saumon et Fromage Bleu*  
   Traces:  
- Avocados with Mango and Smoked Fish Covered in Mushrooms **16,00€**  
*Avocats à la mangue et poisson fumé recouverts de champignons*  
 

## Hot Starters *Apéritifs Chauds*

---

- Pumpkin Cream with Pancetta Pork Rind **9,00€**  
*Crémeuse Soupe au Potiron avec des Cretons de Porc*
- Spaguetti and Tomato Sauce with Iberian Castanettes (pork salivary gland) **14,00€**  
*Spaguetti À La Sauce Tomate et "Castañuelas" de Porc Ibérique*  
Traces:      
- Mixed Paella, Fish or Vegetable **(pax) 16,00€**  
*Paella Mixte, Au Poisson ou Aux Légumes*  
Traces:    



## From the sea *De la mer*

---

- Grilled Tuna with Diced Chives and Guernica Peppers **17,00€**  
*Thon Au Four, Accompagné Des Ciboulettes et des Poivrons de Guer*  
 Traces:  
- Cod Battered in Chocolate and Hazelnut Served over Red Sauce **17,00€**  
*Morue Orly au Chocolat et Aux Noisettes sur un Lit de Sauce Roug*  
    Traces:     
- Gilthead Bream Butterflied with Spring Garlic Served with Frutti di Mare Garnish **17,00€**  
*Dorade À L'espagnole Aux Ailletes Et Aux Fruits de Mer*  
   
- Grilled Spanish Squid **20,00€**  
*Calamars Espagnols Grillés*  
 Traces:  

## From the land *De la terre*

---

- Grilled Chicken Breast with Fresh Potatoes and Vegetables **14,00€**  
*Poitrine de Poulet Grillée avec des Pommes de Terre et des Legum*
- Iberian Pork Cheeks Cooked at low Temperature and Braised in Port **15,50€**  
*Joue de Porc Ibérique Confité à Basse Température au Vin de Port*  
  Traces:      
- Andalusian Style Oxtail In Montilla White Wine **17,00€**  
*Queue de Taureau à L'andalouse au Vin Blanc de Montilla*  
  
- Grilled Entrecote, In Pepper or Cream Sauce **22,00€**  
*Entrecôte de Bœuf Grillée, à la Sauce au Poivre ou à la Crème*  
  Traces:  

## Dessert *Dessert*

---

- Anise Pionono Rolls and Fondant Chocolate **4,50€**  
*Pionono (Biscuit Roulé) À L'anis et Fondant au Chocolat*  
   Traces:  
- Mango with Meringued Milk Ice Cream **4,50€**  
*Mangue accompagnée de la Glace au Lait Meringué*  
 Traces:   
- Seasonal Fruit Salad with a Drizzle of Honey **6,50€**  
*Salade de Fruits de Saison et du Miel*
- Custard **6,00€**  
*Crème Anglaise*  
   Traces:  



**ABADES**  
**GRUPO**

[www.abades.com](http://www.abades.com)

### ALLERGEN LEGEND *LÉGENDE DES ALLERGÈNES*



**Gluten**



**Dairy**  
Lait



**Eggs**  
œufs



**Nuts**  
Fruits à coque



**Soy**  
Soja



**Sesame**  
Sésame



**Fish**  
Poisson



**Crustaceans**  
Crustacés



**Peanuts**  
Cacahuètes



**Celery**  
Céleri



**Mustard**  
Moutarde



**Sulfites**  
Sulfites



**Mollusks**  
Mollusques



**Lupins**  
Lupins

In compliance with Regulation (EU) No 1169/2011 on food information provided to consumers, we have available for your consultation the information regarding the presence of allergens in our products. Please refer to our staff if you require further information. It is hereby informed that fish products affected by RD 1420/2006 (prevention of parasites by anisakis) served in this establishment have undergone freezing according to the terms established for this purpose.

*En conformité avec le Règlement (UE) n° 1169/2011 relatif à l'information alimentaire fournie aux consommateurs, nous mettons à votre disposition les informations concernant la présence d'allergènes dans nos produits. Veuillez vous adresser à notre personnel si vous avez besoin de plus amples informations.*

*Il est ici précisé que les produits de la pêche affectés par le RD 1420/2006 (prévention des parasites par l'anisakis) servis dans cet établissement ont été soumis à la congélation selon les modalités établies à cet effet.*